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PROTOKOLL FÖRT VID WÄSTERNÄS BYAMÄNS T JUGONDAGSRÅD 

FÖRSAMLINGSHEMMET vid Rådmansö kyrka 
13 januari 2024 

Närvarande: 

Nino Armoni, 2:44 
Birgitta Arwen och Mucki Heyman, 1 :42 
Siv och Arne Bauer 2:22 
Joakim Bengtsson 1: 12 
Filippa Boman, 2:45 
Petter Brolin, 1 :68 + ytterligare 3 fastigheter 
Anders Danielsson, 1 :77 
Anders och Jane Ekdahl, 1 :64 
Kjell och Peter Ekdahl 1 :63 
Johan Eriksson, 1 :47 
Kerstin och Lars Eriksson, 1 :56 
Per Forsström, 1 :59 
Maria Gille 1 :51 
Linda och Mats Hoflund, Vreta 2:5 
Mats Holmberg Uppnäs (fullmakt) 
Gunilla, Lars-Erik Hägerstedt och Olof Munth-Petersen 1 :57 
Michael Jansson, 2:43 och 4:3 
Ann-Mari och Lars Lundell, 1 :76 
Susanne Lundqvist, 1 :45 
Margareta och Ken Monthan, 1 :36 och 2:25 
Katarina och Bengt H Nilsson, 1: 60 och 1 :29 
Stefan Pettersson, 1 :26 och 1 :43 
Ylva och Per Ringhagen 2:23 
Sanna Andersson och Benny Schönberg 1 :66 
Pyttan Silverstolpe Vreta 2:4 
Anna D Sjöqvist och Herman Sjöqvist 1 :74 
Maria och Lars Stridh, 2:13, 2:9' 
Catherine Sundin 2:35 
Henrik Sundsten 1 :46 
Britt-Marie och Thord Söderman, 2:32 
Charlotta Loftenius och Hans Sörden 1 :61 
Susanna och Lena Urdmark 1 :17 och 2:38 
Jennie Åkerlund, 2:42 

Fullmakter - se nästa sida 
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Inlämnade fullmakter: 

Nino Armoni att företräda Ylva Ekborn och Anders Bergman, 1 :54 
Filippa Boman att företräda Inga-Britt Holm, 2:46 
Anders Danielsson att företräda Magnus och Johan Utterman, 1 :52 
Johan Eriksson att företräda Jan Eriksson, 2:33 
Per Forsström att företräda Christoffer Dethorey, 1 :75 
Mats Hoflund att företräda Mats Norberg 1 :78 
Mats Holmberg att företräda Ann Hagerborn 4:2 
Michael Jansson att företräda Leif Franzen, 1 :14 
Anna och Herman Sjöqvist att företräda Ellinor Sjöqvist, 1 :73 
Maria Stridh att företräda Karin Johansson 1 :50 
Susanna Urdmark att företräda Emilie och Sebastian Törneman, 1 :67 
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1. Val av ordförande för mötet 
Lars Stridh öppnade mötet och hälsade alla mötesdeltagare välkomna till 
årets Tjugondagsråd. Han förrättade upprop och noterade vilka 
fastighetsägare som var närvarande. 

Ny ägare till fastighet 1 :34 (tidigare Margaretha och Christer Grewins), 
Nikdel Pavaneh, hälsades välkomna till byn. Därefter berättade Lars att 
Birgitta Ekdahl och Harriette Ekdahl gått bort under 2023, vilket han 
beklagade. 

Därefter valdes Linda Hoflund till mötesordförande. Hon övertog 
ordförandeklubban och tackade för förtroendet. 

2. Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Anna D Sjöqvist. 

3. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes. En röst per fastighet, enligt mötets närvarolista. 

4. Val av två justerare, tillika rösträknare att tillsammans med 
ordförande justera protokollet 
Kjell Ekdahl och Pyttan Silverstolpe valdes. 

5. Fråga om kallelse till årsmötet har skett enligt stadgarna 
Lars Stridh redogjorde för hur kallelsen skett: information i förra årets 
protokoll från Tjugondagsrådet, kallelse, dagordning, 
verksamhetsberättelse, förslag vägöverenskommelse Uppnäs, förslag 
stadgeändring samt en motion från Mats Hoflund skickades till 
fastighetsägarna samt lades ut på byns hemsida lördagen den 23 
december. Samma dag sattes kallelse och info om vad som skickats ut 
upp på byns anslagstavla. Valberedningens förslag saknades i detta 
utskick men mejlades ut senare (4 januari) tillsammans med styrelsens 
kommentar till motion från Mats Hoflund. 

Måndagen den 8/1 mejlades uppdaterad verksamhetsberättelse, 
ekonomisk rapport och revisionsberättelse till fastighetsägarna samt lades 
ut på hemsidan. 

Årsmötet fastställde att årets möte varit behörigt utlyst. 

6. Godkännande av dagordning 
Info från Lars Stridh att punkt 10a) i dagordningen, stadgeändring, tas bort 
för att återremitteras till styrelsen för fortsatt arbete. Därefter kort 
diskussion om vägöverenskommelsen och inlämnad motion skulle 
presenteras tillsammans eller inte. Efter beslut om att följa dagordningen, 
det vill säga punkt 10 b) vägöverenskommelse presenteras och fattas 
beslut om och därefter punkt 11, presentation och beslut angående motion 
från enskild medlem, godkändes dagordningen. 
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7. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse för 2023 
Lars Stridh läste upp verksamhetsberättelsen för 2023. Därefter redogjorde 
han för förvaltningsberättelsen för 2023 utifrån ekonomiska rapporten "Hur 
gick det 2023?", som tidigare skickats ut till fastighetsägarna. Inga frågor 
eller kommentarer till vare sig verksamhetsberättelsen eller 
förvaltn ingsberättelsen. 

Totala intäkter ex moms: SEK 154 227, totala kostnader SEK 191 972, 
vilket ger resultatet SEK - 37 745. 

Likvida medel på bankkontot: SEK 109 303. 

8. Revisorernas berättelse över räkenskaperna 2023 
Revisionsberättelsen föredrogs av Mats Hoflund, som föreslog att 
resultatet fastställs och balanseras i ny räkning enligt styrelsens förslag. 

9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid som revisionen 
avser 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

10.Ärenden från styrelsen 
10b) Vägöverenskommelse med Uppnäs. Maria Stridh redogjorde med 
hjälp av powerpoint kort om bakgrunden, om tiden från det att Uppnäs 
tomtområde bygges och förrättning gjordes angående vägen över 
Västernäs by (1959) fram till idag och även syftet med överenskommelsen. 
Maria tackades för fin presentation. Lars Stridh, som har lett 
förhandlingarna med representanter för Uppnäs, redogjorde vidare för 
arbetet med överenskommelsen och för innehållet. 

Några kommentarer och frågor/Lars svar: 

- Yrkar bifall till överenskommelsen 
- Bra förslag - detta har varit en "surdeg" under många år. 
- Varför tre år? Svar: att i lugn och ro se över hur överenskommelsen 

fungerar och eventuellt revidera den efter Va-projektets genomförande. 
- Hur ställer sig Uppnäs? överenskommelsen har förhandlats fram i 

samarbete med representanter från Uppnäs. De, Uppnäsborna, 
planerar att ha extra årsmöte i februari. 

- Uppnäs årsmöte i februari kommer eventuellt äga rum. 
- Maxgräns för Uppnäsborna? Uppnäs har en liten vägslinga och låg 

kostnad/ kilometer. Vi försöker hålla nere kostnaderna; inte göra sådant 
som inte behövs. 

- Om stadgeändringsförslaget har något med Uppnäs medlemskap att 
göra. Svaret här var ett tydligt "nej". 

- Avgiften för nybyggnation på SEK 15 000 vi i Västernäs beslutat om, 
finns inte i uppgörelsen. Lars tar upp frågan i ny diskussion med 
Uppnäs. 
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Efter detta och på frågan om mötet kan gå med på styrelsens förslag och 
godkänna överenskommelsen med Uppnäs, var svaret från mötet ett 
enhälligt ''ja". 

11. Motion från enskilda medlemmar 
Motion från Mats Hoflund; ombildning av Västernäs byamän från ideell 
förening till vägförening. Mats redogjorde för sin motion. 

Några åsikter/kommentarer från mötesdeltagarna: 
- 50 000 kr för steg 1 låter som lågt räknat 

Fel tidpunkt, detta är att "gå tillbaka i tiden" - yrkar på avslag 
Vägförening anses ge merarbete, avslå motionen, viktigt att gå på 
överenskommelse 
Aktivt förslag där vi kan få det som vi vill ha det och till en lägre kostnad 
än om lantmäteriet gör allt jobb 
Avvakta med beslut 
överenskommelsen är bra. Motionen är en långsiktig lösning och vi bör 
undersöka frågan om förrättning vidare 
Förrättningssumman verkar för lågt räknad. Rekommenderar inte, 
förrättning. 
Varning för att gå till lantmäteriet. Modernisera stadgarna. 
Rekommenderar en arbetsgrupp med en begränsad summa pengar, 
10 000 - 20 000 kr. 

Mötet röstade om 1) Mats motion, och om motionen faller 2) arbetsgrupp som 
rapporterar till styrelsen med 10 000 - 2000 kr budget samt 3) arbetsgrupp utan 
budget. 

1. Mats motion, steg 1: en majoritet emot 
2. Arbetsgrupp med budget: flertalet emot 
3. Arbetsgrupp utan kostnad: sluten omröstning: 

Resultat: Ja 22 röster, Nej 27 röster. 

Beslutades således att inte gå vidare med motionen, inte heller med någon 
arbetsgrupp. 

12. Fastställande av årsavgiften för innevarande år 
Styrelsen rekommenderade och mötet beslutade om följande avgifter för 
2024: 

Vägavgift 
Reparationsfond 
Belysning 
Fond för övrig reparation och underhåll 
Total årsavgift 

För Uppnäsbor 

SEK 2 209 
SEK 400 
SEK 125 
SEK 66 
SEK 2 800 

SEK 1 826 
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13. Val av ... 

Pyttan Silverstolpe presenterade valberedningens förslag. 

a) Styrelseordförande för ett år: 
Lars Stridh ordförande omval 

b) Övriga ledamöter för två år: 
Michael Jansson 
Maria Gille 
Fredrik Stridh 

ledamot omval 
ledamot nyval 
suppleant för två år omval 

Kvar i styrelsen ytterligare ett år: 
Mats Norberg 
Anna D Sjöqvist 
Christoffer Dethorey suppleant 

c) Två revisorer jämte ersättare för en tid av ett år: 
Mats Hoflund ordinarie omval 
Sanna Urdmark ordinarie omval 
Filippa Boman suppleant nyval 

d) Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år: 
Pyttan Silverstolpe sammankallande 
Jennie Åkerman 
Nino Armoni 

Mötet beslutade enligt Pyttans förslag. 

omval 
nyval 
omval 

14. Datum för nästa Tjugondagsråd 
Nästa Tjugondagsråd hålls lördagen den 18 januari 2025 klockan 14:00 i 
Församlingshemmet vid Rådmansö kyrka. 

15. Övriga frågor 

Arbetsdag/städdag: lördagen den 20 april klockan 10 samlas vi vid 
anslagstavlan. Anslag sätts upp om vad som behöver göras. 

Midsommarfest. På familjen Ringhagens tomt ordnas midsommarfirande i 
år. Tack Ylva och Pelle! Charlotta och Hasse Sörden åtar sig uppdraget att 
med hjälp av andra ordna midsommarfesten. Totte Söderman lovar ordna 
godis, Lars Stridh ny stång om det behövs och metspö till fiskdammen. Alla 
som vill vara med och hjälpa till att ordna festen, hör av er till Hasse. Alla 
tar med egen kaffekorg! 
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IP Only/Global connect. Mats Hoflund lyfte frågan från förra årets 
protokoll angående Global connect. Vad har hänt? Är slutbesiktning gjord? 
Lars Stridh svarade att han har varit i kontakt med Global connect som 
säger att de ersätter när det behövs. Ingen slutbesiktning är gjord. När 
kommunalt vatten och avlopp framöver görs kommer det säkerligen bli mer 
skador och då förnyad kontakt med Global connect. 

Försäkring. Nino Armoni undrade om föreningen har någon försäkring. 
Styrelsen utreder frågan. 

Avslutning. Linda Hoflund avslutade mötet och tackade för förtroendet. 

Vid protokollet 
Justeras 

r/1!111fJJ5f--z:;vi0- 
Anna D Sjöqvist 

,1(:r)f/!;I/ Jµ---- 
i<fe1-1 Ekdahl 

Linda Hoflund 


